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Posėdis įvyko 2016 m. rugsėjo 29 d. 
Posėdžio pradžia 9 val., pabaiga 9 val. 50 min. 
Posėdžio pirmininkas – Rimantas Antanas Mikalkėnas, Mero pavaduotojas.  
Posėdžio sekretorė – Diana Kniukštienė, Palangos miesto savivaldybės 

administracijos Bendrojo skyriaus vyriausioji specialistė. 
Posėdyje dalyvavo 18 Tarybos narių: Arvydas Dočkus, Vaidotas Bacevičius, Irena 

Galdikienė, Edmundas Krasauskas, Sondra Kulikauskienė, Rimantas Antanas Mikalkėnas, Danas 
Paluckas, Ilona Pociuvienė, Antanas Sebeckas, Saulius Simė, Eugenijus Simutis, Mindaugas 
Skritulskas, Vaidas Šimaitis, Bronius Vaitkus, Gediminas Valinevičius, Dainius Želvys, Eimutis 
Židanavičius, Julius Tomas Žulkus. 

Posėdyje dėl pateisinamų priežasčių nedalyvavo Donatas Elijošius, Elena Kuznecova, 
Šarūnas Vaitkus. 

Posėdyje dalyvavo kviestieji ir kiti asmenys (sąrašas pridedamas). 
Mero pavaduotojas paskelbė 8-ojo šaukimo Palangos miesto savivaldybės tarybos 20-

ojo posėdžio pradžią. 
Posėdžio pirmininkas prašė Tarybos narių užsiregistruoti. 
Užsiregistravo 16 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Mero pavaduotojas siūlė Posėdžio pirmininko pavaduotoju paskirti Mindaugą 

Skritulską. 
Užsiregistravo 17 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Balsavo: už – 15, prieš – nėra, susilaikė – 1. 
Posėdžio pirmininko pavaduotoju išrinktas Mindaugas Skritulskas. 
Mero pavaduotojas pagarsino, jog į 8-ojo šaukimo Palangos miesto savivaldybės 

tarybos 20-ojo posėdžio darbotvarkę įtrauktas 21 klausimas. 
Posėdžio pirmininkas klausė, ar Tarybos nariai turi kitų pasiūlymų dėl posėdžio 

darbotvarkės. 
Mero pavaduotojas prašė Tarybos narių užsiregistruoti ir balsuoti dėl darbotvarkės 

tvirtinimo. 
Užsiregistravo 18 Tarybos narių (kvorumas buvo).  
BALSAVO: už – 18 (vienbalsiai). 
Darbotvarkė patvirtinta. 
Posėdžio pirmininkas klausė, ar yra Tarybos narių, asmeniškai suinteresuotų šios 

darbotvarkės klausimų svarstymu. 
Mero pavaduotojas priminė, kad Tarybos nariai, pagal Vyriausiosios tarnybinės etikos 

komisijos rekomendacijas, turi nurodyti, dėl kokios priežasties ir nuo kokio klausimo nusišalina ir 
balsuojant dėl jų nusišalinimo turi išeiti iš salės. 

Sondra Kulikauskienė informavo, kad nusišalins nuo 19 darbotvarkės klausimo (Dėl 
patalpų, esančių Žuvėdrų g. 4, Palangoje, perdavimo) svarstymo ir balsavimo, kadangi jis susijęs 
su jos įmonės konkuruojančia įstaiga. 

Arvydas Dočkus informavo, kad nusišalins nuo 9 (Dėl Tarybos 2016 m. rugpjūčio 25 
d. sprendimo Nr. T2-212 1.1 ir 1.2 punktų pakeitimo), 10 (Dėl lengvatos VšĮ „Palangos sambo 
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akademija“ suteikimo) ir 11 (Dėl Palangos bendrojo ugdymo mokyklų direktorių tarnybinių 
atlyginimų koeficientų nustatymo 2016–2017 mokslo metams) darbotvarkės klausimų svarstymo, 
kadangi klausimai susiję su jo darbovietėmis (Sporto centru ir „Baltijos“ pagrindine mokykla). 

Irena Galdikienė pažymėjo, jog nedalyvaus 20 darbotvarkės klausimo (Dėl 
trumpalaikio materialiojo turto perdavimo Palangos priešgaisrinei gelbėjimo tarnybai) svarstyme ir 
balsavime, kadangi jos dukters vyras dirba Palangos priešgaisrinėje gelbėjimo tarnyboje. 

Ilona Pociuvienė pažymėjo, jog nedalyvaus 11 darbotvarkės klausimo (Dėl Palangos 
bendrojo ugdymo mokyklų direktorių tarnybinių atlyginimų koeficientų nustatymo 2016–2017 
mokslo metams) svarstyme ir balsavime, kadangi klausimas susijęs su Senąja gimnazija, kurioje ji 
dirba. 

Saulius Simė pagarsino, kad nedalyvaus 9 (Dėl Tarybos 2016 m. rugpjūčio 25 d. 
sprendimo Nr. T2-212 1.1 ir 1.2 punktų pakeitimo) ir 10 (Dėl lengvatos VšĮ „Palangos sambo 
akademija“ suteikimo) darbotvarkės klausimų svarstyme ir balsavime, kadangi jis dirba Sporto 
centre. 

Posėdžio pirmininkas priminė dėl Tarybos posėdžio darbo eigos: pagal Tarybos 
veiklos reglamentą kas 1,5 val. daroma 30 min. pertrauka, o po 3 darbo valandų – 1,5 val. pietų 
pertrauka.  

Posėdžio pirmininkas klausė, ar yra Tarybos narių, norinčių pasisakyti prieš pradedant 
svarstyti darbotvarkės klausimus.  

Eimutis Židanavičius kalbėjo, jog neseniai žiniasklaidoje ir per televiziją nuskambėjo 
Palangos miesto savivaldybėje prieštaraujantys etikai įvykiai, kurie šokiravo daugelį Lietuvos 
piliečių. Tarybos narys priminė, jog šokiruojantys dalykai vyksta nebe pirmą kartą, kaip pavyzdį jis 
pateikė Kurhauze vykusias muštynes tarp kultūros srities specialistų. Tokie įvykiai teršia Palangos 
miesto garbę. Tarybos narys dėstė, jog viename spaudos leidinyje Meras pabrėžė, jog ne per 
seniausiai vykusio incidento kaltininkė yra valdininkė, kuri nepriėmė pareiškimo. Jis domėjosi, 
kaip buvo nubausta kaltininkė, kuri nesureagavo atitinkamai į vykusią situaciją. Tarybos narys taip 
pat klausė, ar bus nubaustas rodantis nepagarbius veiksmus Viešosios tvarkos skyriaus vedėjas 
Petras Keinys. Savivaldybės administracija turėtų užtikrinti savo darbuotojų bei lankytojų 
saugumą. Tarybos narys įteikė simbolinę bokso pirštinę, kad Palangos miesto savivaldybės 
administracijoje panašūs incidentai nepasikartotų.  

Eimutis Židanavičius pastebėjo, jog savivaldybėje įrengtos filmavimo kameros. Jis 
klausė, kodėl įstaigoje nėra įspėjamojo ženklo apie patalpose vykdomą stebėjimą, kaip to reikalauja 
teisės aktai.  

Administracijos direktorė pažymėjo, jog vaizdo kameros yra sumontuotos, tačiau šiuo 
metu jos dar neveikia.  

Mero pavaduotojas siūlė užsiregistruoti ir balsuoti dėl Tarybos narių, kurie 
nedalyvaus 9, 10, 11 darbotvarkės klausimų svarstyme ir balsavime, nusišalinimo.  

Arvydas Dočkus, Saulius Simė ir Ilona Pociuvienė išėjo iš posėdžių salės (nuo 9 val. 
15 min. iki 9 val. 16 min.). 

Užsiregistravo 15 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 15 (vienbalsiai).  
Arvydo Dočkaus, Sauliaus Simės ir Ilonos Pociuvienės nusišalinimas priimtas. 
Mero pavaduotojas siūlė užsiregistruoti ir balsuoti dėl Broniaus Vaitkaus, kuris 

nedalyvaus 3 ir 17 darbotvarkės klausimų svarstyme, nusišalinimo priėmimo.  
Bronius Vaitkus išėjo iš posėdžių salės (nuo 9 val. 16 min. iki 9 val. 16 min.). 
Užsiregistravo 16 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 16 (vienbalsiai). 
Broniaus Vaitkaus nusišalinimas priimtas. 
Posėdžio pirmininkas siūlė užsiregistruoti ir balsuoti dėl Irenos Galdikienės 

nusišalinimo priėmimo.  
Mero pavaduotojas siūlė užsiregistruoti ir balsuoti dėl Sondros Kulikauskienės 

nusišalinimo priėmimo.  
Sondra Kulikauskienė išėjo iš posėdžių salės (nuo 9 val. 17 min. iki 9 val. 17 min.). 
Užsiregistravo 16 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
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BALSAVO: už – 16 (vienbalsiai). 
Sondros Kulikauskienės nusišalinimas priimtas. 
Mero pavaduotojas siūlė užsiregistruoti ir balsuoti dėl Irenos Galdikienės 

nusišalinimo priėmimo.  
Irena Galdikienė išėjo iš posėdžių salės (nuo 9 val. 18 min. iki 9 val. 18 min.). 
Užsiregistravo 16 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 16 (vienbalsiai). 
Irenos Galdikienės nusišalinimas priimtas. 
 
1. SVARSTYTA. Dėl Palangos miesto savivaldybės nekilnojamojo kultūros paveldo 

vertinimo tarybos nuostatų patvirtinimo ir vertinimo tarybos sudarymo. Pranešėjas – Vygantas 
Rekašius. 

Klausimų nebuvo. 
Pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Mero pavaduotojas informavo, kad visi komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Mero pavaduotojas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 17 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Eimutis Židanavičius nesiregistravo ir nebalsavo šiuo klausimu. 
BALSAVO: už – 17 (vienbalsiai) 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
 
2. SVARSTYTA. Dėl draugystės ir bendradarbiavimo sutarties. Pranešėjas – 

Vygantas Rekašius.  
Klausimų nebuvo. 
Pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo.  
Mero pavaduotojas pagarsino, kad visi komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 18 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 18 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
 
3. SVARSTYTA. Dėl Palangos miesto savivaldybės 2016 metų biudžeto 

patikslinimo. Pranešėja – Regina Garadauskienė.  
Klausimų nebuvo. 
Pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų komitetas pritarė 

sprendimo projektui. 
Mero pavaduotojas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 18 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 18 (vienbalsiai).  
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
 
4. SVARSTYTA. Dėl Palangos švietimo pagalbos tarnybos etatų sąrašo. Pranešėja – 

Laima Valužienė.  
Klausimų nebuvo. 
Mero pavaduotojas informavo, kad Ekonomikos ir finansų bei Švietimo, kultūros ir 

sporto komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 18 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 16 (vienbalsiai). 



 

 

4

NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
 

5. SVARSTYTA. Dėl priešmokyklinio ugdymo organizavimo tvarkos aprašo 
patvirtinimo. Pranešėja – Laima Valužienė.  

Klausimų nebuvo. 
Pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Mero pavaduotojas informavo, kad Ekonomikos ir finansų bei Švietimo, kultūros ir 

sporto komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 18 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 18 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
6. SVARSTYTA. Dėl Palangos miesto savivaldybės mokinių pavėžėjimo 

organizavimo ir važiavimo išlaidų kompensavimo tvarkos aprašo patvirtinimo. Pranešėja – Laima 
Valužienė.  

Klausimų nebuvo. 
Pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Mero pavaduotojas informavo, kad Ekonomikos ir finansų bei Švietimo, kultūros ir 

sporto komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 18 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 18 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
 
7. SVARSTYTA. Dėl pritarimo bendradarbiavimo sutarčiai kuriant ir įveiklinant 

gamtos mokslų, technologijų, inžinerijos, matematikos tyrimų ir eksperimentinės veiklos atviros 
prieigos centrą Klaipėdos apskrities teritorijoje. Pranešėja – Laima Valužienė. 

Klausimų nebuvo. 
Pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo.  
Mero pavaduotojas informavo, kad Ekonomikos ir finansų bei Švietimo, kultūros ir 

sporto komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 18 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 18 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
 
8. SVARSTYTA. Dėl Tarybos 2014 m. lapkričio 27 d. sprendimo Nr. T2-248 1, 3 ir 

4 punktų pakeitimo. Pranešėja – Laima Valužienė. 
Klausimų nebuvo. 
Pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo.  
Mero pavaduotojas informavo, kad Ekonomikos ir finansų bei Švietimo, kultūros ir 

sporto komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 18 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 18 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
 
Tarybos nariai Arvydas Dočkus ir Saulius Simė išėjo iš posėdžių salės (nuo 9 val. 27 

min. iki 9 val. 28 min.). 
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9. SVARSTYTA. Dėl Tarybos 2016 m. rugpjūčio 25 d. sprendimo Nr. T2-212 1.1 

ir 1.2 punktų pakeitimo. Pranešėja – Laima Valužienė. 
Klausimų nebuvo. 
Pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Mero pavaduotojas informavo, kad Ekonomikos ir finansų bei Švietimo, kultūros ir 

sporto komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 16 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 16 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
 
Tarybos nariai Arvydas Dočkus  ir Saulius Simė išėjo iš posėdžių salės (nuo 9 val. 28 

min. iki 9 val. 29 min.). 
10. SVARSTYTA. Dėl lengvatos VšĮ „Palangos sambo akademija“ suteikimo. 

Pranešėja – Laima Valužienė.  
Klausimų nebuvo. 
Pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Mero pavaduotojas pagarsino, kad Ekonomikos ir finansų bei Švietimo, kultūros ir 

sporto komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 16 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 16 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
 
Tarybos nariai Arvydas Dočkus ir Ilona Pociuvienė išėjo iš posėdžių salės (nuo 9 val. 

29 min. iki 9 val. 30 min.). 
11. SVARSTYTA. Dėl Palangos bendrojo ugdymo mokyklų direktorių tarnybinių 

atlyginimų koeficientų nustatymo 2016–2017 mokslo metams. Pranešėja – Laima Valužienė.  
Klausimų nebuvo. 
Pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Mero pavaduotojas informavo, kad Ekonomikos ir finansų bei Švietimo, kultūros ir 

sporto komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 15 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Nesiregistravo ir nebalsavo šiuo klausimu Tarybos narys Saulius Simė. 
BALSAVO: už – 15 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
12. SVARSTYTA. Dėl pritarimo projekto „Pėsčiųjų ir dviračių takų rekonstrukcija 

ir plėtra Palangos mieste“ įgyvendinimui. Pranešėja – Ramunė Olšauskaitė-Urbonienė.  
Klausimų nebuvo. 
Pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Mero pavaduotojas informavo, kad Statybos ir miesto ūkio bei Ekonomikos ir finansų 

komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininko pavaduotojas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl 

sprendimo projekto. 
Užsiregistravo 17 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Nesiregistravo ir nebalsavo šiuo klausimu Tarybos narė Ilona Pociuvienė. 
BALSAVO: už – 17 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui.  
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13. SVARSTYTA. Dėl pritarimo projekto „Sakralinio kultūros paveldo objekto 

pritaikymas turizmo ir visuomenės reikmėms“ paraiškos teikimui. Pranešėja – Ramunė 
Olšauskaitė-Urbonienė.  

Klausimų nebuvo. 
Pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Mero pavaduotojas pagarsino, kad Ekonomikos ir finansų, Švietimo, kultūros ir 

sporto bei Turizmo, sveikatos ir socialinės apsaugos komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 17 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Nesiregistravo ir nebalsavo šiuo klausimu Tarybos narė Ilona Pociuvienė. 
BALSAVO: už – 17 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
14. SVARSTYTA. Dėl pritarimo projekto „Turizmo informacinės infrastruktūros 

sukūrimas ir pritaikymas neįgaliųjų poreikiams Kretingos rajono ir Palangos miesto savivaldybėse“ 
paraiškos teikimui. Pranešėja – Ramunė Olšauskaitė-Urbonienė.  

Klausimų nebuvo. 
Pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Mero pavaduotojas pagarsino, kad Ekonomikos ir finansų bei Turizmo, sveikatos ir 

socialinės apsaugos komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 18 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 18 (vienbalsiai)).  
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
 
15. SVARSTYTA. Dėl strateginio planavimo Palangos miesto savivaldybėje 

organizavimo tvarkos aprašo patvirtinimo. Pranešėja – Ramunė Olšauskaitė-Urbonienė.  
Klausimų nebuvo. 
Pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Mero pavaduotojas informavo, kad visi komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 18 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 18 (vienbalsiai).  
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
16. SVARSTYTA. Dėl Palangos miesto savivaldybės 2015 metų strateginio veiklos 

bei plėtros planų įgyvendinimo ataskaitos tvirtinimo. Pranešėja – Ramunė Olšauskaitė-Urbonienė.  
Klausimų nebuvo. 
Pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Mero pavaduotojas informavo, kad visi komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 17 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Nesiregistravo ir nebalsavo šiuo klausimu Tarybos narys Eimutis Židanavičius. 
BALSAVO: už – 16, prieš – nėra, susilaikė – 1 (Saulius Simė). 
NUSPRĘSTA.  Pritarti sprendimo projektui. 
 
Tarybos narys Bronius Vaitkus išėjo iš posėdžių salės (nuo 9 val. 36 min. iki 9 val. 40 

min.) 
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17. SVARSTYTA. Dėl finansinių įsipareigojimų įgyvendinant projektą 
„Daugiabučių namų ir savivaldybių viešųjų pastatų modernizavimo skatinimas“. Pranešėja – 
Milda Gedvilienė.  

Klausimai. 
Eimutis Židanavičius domėjosi, kiek Savivaldybė turi prisidėti lėšų prie projekto 

įgyvendinimo. 
Milda Gedvilienė atsakė, kad Savivaldybė turės prisidėti apie 40 proc. 

modernizuojant viešąjį pastatą. 
Administracijos direktorė pateikė išsamią informaciją apie projektą „Daugiabučių 

namų ir savivaldybių viešųjų pastatų modernizavimo skatinimas“. 
Eugenijus Simutis domėjosi, kodėl mero pavaduotojas pasirašo projektą. 
Milda Gedvilienė paaiškino, jog Meras nusišalino nuo klausimo svarstymo dėl 

privačių ir viešų interesų. 
Saulius Simė domėjosi, kokie planuojami renovuoti viešieji pastatai. 
Milda Gedvilienė atsakė, kad planuojama renovuoti Palangos asmens sveikatos 

priežiūros centrą. 
Pasiūlymai ir pasisakymai. 
Eimutis Židanavičius kalbėjo, jog keista, kad tokį aktualų klausimą pristato 

nekompetentingas šiuo klausimu savivaldybės administracijos darbuotojas. Jis kreipėsi į 
Administracijos direktorę prašydamas, kad klausimus pristatytų kvalifikuoti savo srities specialistai. 

Mero pavaduotojas informavo, kad Ekonomikos ir finansų komitetas pritarė 
sprendimo projektui. 

Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 
projekto. 

Užsiregistravo 17 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 16, prieš – nėra, susilaikė – 1 (Eugenijus Simutis). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
18. SVARSTYTA. Dėl Palangos miesto savivaldybės ilgalaikio materialiojo turto 

perdavimo valstybės nuosavybėn. Pranešėjas – Giedrius Ramonas.  
Klausimų nebuvo. 
Pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Mero pavaduotojas informavo, kad Ekonomikos ir finansų komitetas pritarė 

sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 16 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Nesiregistravo ir nebalsavo šiuo klausimu Tarybos nariai Rimantas Antanas 

Mikalkėnas ir Danas Paluckas. 
BALSAVO: už – 16 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA.  Pritarti sprendimo projektui. 
 
Tarybos narė Sondra Kulikauskienė išėjo iš posėdžių salės (nuo 9 val. 43 min. iki 9 

val. 45 min.). 
19. SVARSTYTA. Dėl patalpų, esančių Žuvėdrų g. 4, Palangoje, perdavimo. 

Pranešėjas – Kostas Jakubauskas.  
Klausimų nebuvo. 
Pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Mero pavaduotojas informavo, kad Ekonomikos ir finansų bei Turizmo, sveikatos ir 

socialinės apsaugos komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 17 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 17 (vienbalsiai). 
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NUSPRĘSTA.  Pritarti sprendimo projektui. 
 
Tarybos narė Irena Galdikienė išėjo iš posėdžių salės (nuo 9 val. 44 min. iki 9 val. 45 

min.). 
20. SVARSTYTA. Dėl trumpalaikio materialiojo turto perdavimo Palangos 

priešgaisrinei gelbėjimo tarnybai. Pranešėjas – Kostas Jakubauskas.  
Klausimų nebuvo. 
Pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Mero pavaduotojas informavo, kad Ekonomikos ir finansų bei Statybos ir miesto ūkio 

komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 16 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Saulius Simė nesiregistravo ir nebalsavo šiuo klausimu. 
BALSAVO: už – 16 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA.  Pritarti sprendimo projektui. 
 
21. SVARSTYTA. Dėl pritarimo Palangos miesto savivaldybės teritorijos 

kraštovaizdžio tvarkymo specialiojo plano rengimui. Pranešėja – Rima Tchir.  
Klausimai. 
Eugenijus Simutis domėjosi, iš kokių lėšų bus rengiamas specialusis planas. 
Rima Tchir atsakė, kad specialusis planas bus rengiamas Europos Sąjungos lėšomis, 

Savivaldybė prie jo prisidės 15 proc. Specialiuoju planu bus numatytos priemonės ir apribojimai, 
užtikrinantys formuojamo gamtinio karkaso kokybę. 

Saulius Simė klausė, ar nebus skiriama per mažai lėšų iš Savivaldybės biudžeto ir aš 
šis planas nebus bereikšmis. 

Rima Tchir atsakė, kad dėl lėšų sumos parengti šiam projektui buvo konsultuotasi su 
kitomis įmonėmis. 

Pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Mero pavaduotojas informavo, kad Statybos ir miesto ūkio komitetas pritarė 

sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 18 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 17, prieš – 1 (Saulius Simė), susilaikė – nėra. 
NUSPRĘSTA.  Pritarti sprendimo projektui. 
 
Posėdžio pirmininkas paskelbė posėdžio pabaigą.  

 
 
 
Posėdžio pirmininkas    Rimantas Antanas Mikalkėnas 
 
 
Posėdžio sekretorė    Diana Kniukštienė 


